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Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Sevenum 
En stichting Zaerum Bieëstig Schoeën 

06-03-2024 

 

Geert komt later op de avond. Van Anneleen is geen bericht van afwezigheid ontvangen. 

 

Agenda: 

 

1. Opening/Mededelingen/Ingekomen post 

• Voorzitter opent de vergadering 

• Diverse inkomende berichten; 

➢ Kennisgeving gemeente verwijdering bladkorf Gats. 

➢ Natasja Verbeek “De Inspiratie” reactie n.a.v. oproep in 

Klökske/Facebook voor bestemming oud-gemeentehuis 

(flexplekken/praktijkruimtes voor startende ondernemers etc). 

➢ Schrijven Monique ten Doeschate inzake ontwikkelingen 

Hoogbroek/sluipverkeer n.a.v. gesprek met Marcel. 

• Mededelingen;  

➢ Vanaf 20.00 uur zal Marleen van Dooren aansluiten om de 

mogelijkheid te bespreken om in aanmerking te komen voor de functie 

van Dorpsondersteuner in Sevenum. 

 

2. Notulen 07-02-2024 

• Er zijn geen verdere op- en of aanmerkingen gekomen op deze notulen zodat 

deze verder worden goedgekeurd en na screening op de website kunnen 

worden geplaatst. 

 

3. Kermis Sevenum uitvoeringsplan 

• Erwin heeft de bijeenkomst op uitnodiging van de gemeente bezocht. Eindelijk 

is er nu voldoende duidelijkheid omtrent het nieuwe kermisbeleid van de 

Gemeente;  

o Voor kleine kernen is het helaas niet rendabel om als exploitant 

daar tijdens de kermis te gaan staan. 

o Bureau de Kermisgids blijft bij ons in Sevenum de Kermis 

organiseren die van alle kerkdorpen het grootste is en het meest 

rendabel voor alle partijen. 

o De gemeente zal strenger handhaven op doorgang van en naar 

het kermisterrein. Wat is horeca en wat is openbare weg? 
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o De prijzen mogen door de exploitanten gedurende de avond niet 

verhoogd worden. Wel kan/mag eventueel bij grote drukte de 

ritduur iets verkort worden. 

o Momenteel wordt bekeken of de vrijdag al met de kermis kan 

worden begonnen. Enkele horecaondernemers en 

kermisexploitanten zijn hier voorstander van. De vergunning zal 

dan wel aangepast moeten worden. (wordt krap gelet op 

komende kermis) 

o Opbouw kan op de woensdagavond op het Raadhuisplein en 

Mgr. Verstraelenstraat vanaf 18.00 uur plaatsvinden. Op de 

Donderdagmorgen wordt vanaf 09.00 uur het hele centrum 

afgesloten. 

 

4. Wingerd/Expeditie Sevenum. 

 

  Het gesprek met het bestuur van de Wingerd en met Expeditie Sevenum heeft  

voor alle partijen duidelijkheid geschapen omtrent de intenties die alle partijen 

hebben om gezamenlijk te handelen in het belang van Sevenum. Afgesproken 

is om de lijntjes kort te houden en elkaar zo veel als mogelijk en wenselijk op 

de hoogte te houden van bepaalde ontwikkelingen. 

Wel maakt de Dorpsraad zich ernstige zorgen omtrent de voorgestelde 

huurverhoging voor de partijen die ruimte in de Wingerd huren. De dorpsraad 

heeft vernomen dat men zou moeten gaan betalen naar het aantal vierkante 

meters dat gebruikt wordt waardoor de huurprijs bij een enkele vereniging met 

meer dan 300% zou stijgen t.o.v. de huidige huurprijs? Dit is in de ogen van de 

dorpsraad een ongewenste  ontwikkeling die nauwgezet zal worden gevolgd. 

 

5. Sevenum voor Elkaar 

• Marlie heeft de notulen van het laatste overleg aan iedereen laten toekomen. 

Marleen van Dooren sluit aan daar zij interesse heeft om toekomstig 

Dorpsondersteuner te worden voor Sevenum. Zij geeft een korte toelichting op 

haar huidige werkzaamheden en haar motivatie om in aanmerking te komen 

voor deze baan. Aangezien deze functie ook besproken wordt binnen het 

overleg Sevenum voor Elkaar geeft Marlie een toelichting aan Marleen en doet 

zij het voorstel dat Marleen de volgende bijeenkomst van Sevenum voor 

Elkaar bezoekt en daar met de aanwezigen haar kennis en ervaring kan delen. 

Er is gelet op de omvang van Sevenum op termijn zeker behoeft aan meerdere 

dorpsondersteuners. 

 

6. Bibliotheek nieuwe stijl. 

• Er is momenteel geen nieuws te melden. We wachten op het 

onderzoeksrapport dat naar verwachting medio april is afgerond. 

 

7. Reconstructie de Hees 

• Het 2e gesprek dat Marcel met de medewerkers van openbare werken van de 

Gemeente en de Werkgroep Verkeer Sevenum alsmede de Dorpsraad 
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Kronenberg en de werkgroep Kronenberg Dorp heeft gehad heeft duidelijk 

gemaakt hoe de reconstructie van de Hees vorm moet gaan krijgen. Hierbij is 

ook duidelijk rekening gehouden met de te verwachten verkeersdrukte door 

bouwverkeer aan de Voorste Hees wanneer daar de bouw van de nieuwe 

woonwijk gaat beginnen. De omwonenden hebben allemaal een schrijven 

ontvangen van de Gemeente om een voorlichtingsbijeenkomst te bezoeken op 

maandag 25 maart in de Wingerd alwaar woordvoerders van openbare werken 

van de gemeente de omwonenden van de Hees bijpraten over de reconstructie 

plannen. Tijdens deze informatieavond wordt het voorlopige ontwerp van de 

reconstructie gepresenteerd. Na de presentatie krijgen de omwonenden de 

gelegenheid om aandachtpunten mee te geven om de gemeente te helpen bij 

het realiseren van een goed eindresultaat. 

 

8. Projecten Zaerum Bieëstig Schoeën. 

• Noël heeft Expeditie Sevenum voorgesteld om wanneer straks weer een 

Kribkeswandeling wordt georganiseerd eerst met ZBS contact op te nemen 

omtrent de mogelijkheden tot het aanvragen van meerdere subsidies aangezien 

hier veel ervaring is opgedaan uit projecten in het verleden.  

• Een van de lampen aan de voet van de Ezel op de rotonde is kapot. Dit lijkt 

door inkomend vocht te zijn ontstaan, er zijn scheuren in het beton zichtbaar. 

Marcel zal dit opnemen met de Gemeente aangezien zij het onderhoud van de 

rotonde op zich hebben genomen. 

• Omtrent de reparatie van de sfeerverlichting door de brandweer is momenteel 

niets nieuws te melden. 

 

9. WVTTK 

• De vraag wordt gesteld in hoeverre het wenselijk is dat een of meerdere  

Dorpsondersteuners straks uit of juist buiten Sevenum moeten worden gezocht. 

De vergadering ziet voor beide mogelijkheden voors en tegens. Uitgangspunt 

is in ieder geval dat alle hulpbehoevende inwoners hoe dan ook goed en 

adequaat worden geholpen en ondersteund.  

• Sevenum voor Elkaar wil een informatiepunt opzetten vanuit de Raadszaal in 

de Wingerd omdat deze een aparte toegang heeft. In hoeverre valt dit te 

verenigen met de activiteiten van de HVS die vanaf 1 april hier een archief 

gaan opslaan? 

• De voorzitter was verzocht contact op te nemen met Anneleen, dit is nog niet 

gebeurd. Noël zal dit alsnog z.s.m. doen. Marlie heeft mogelijk enkele 

kandidaten die belangstelling hebben om Dorpsraad lid te worden. 

 

10.             Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering 

 

 

 

 

 

 

 


